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Zdaniem wielu dziś miał być ten dzień. Do tego, czego oczekiwano, a więc

wyboru trenera jednak nie doszło. Wywiadu w mediach udzielił jednak

Walter Sabatini, który wyjaśnił pewne sprawy. Z wywiadu możemy być

niemal pewni, iż Romy nie poprowadzą Vincenzo Montella i Andre Villas-

Boas.

 

- Także inne zespoły nie mają trenera, jednak w odróżnieniu od nich Roma ma za

plecami wielkich właścicieli. Jednakże, nazwisko trenera ogłosimy szybko, w ciągu

trzech-czterech dni.

Villas-Boas?

- Żadnego kontaktu. Nie jest tak, jak ktoś powiedział, że przebywa tutaj.

Baldini? 

- Jest w Trigorii. Trenerem Romy będzie ten, którego Roma wybrała ponad wszytkich

innych, nie podejmujemy drugich wyborów. Powiedzieliśmy, że weźmiemy tyle

czasu ile trzeba, gdyż jest to wybór, który będzie charakteryzował cały sezon, także

mercato. Projekt reprezentuje zawsz kierownictwo, jeśli trener poprosi o rok

kontraktu, postaramy się mu dogodzić, projektem jest kierownictwo, nie trener,

trener jest łącznikiem. Jednakże lepiej jest podpisywać pięcioletnie, nie roczne

umowy.

Zeman? 

- Procentowo z dużymi szansami. Musimy umieścić na miejscu wszystkie elementy.

Montella nie był pierwszym kandydatem, był optymalnym kandydatem, ale

dokonaliśmy ocen i wybieramy tego, który posiada cechy pokrywające się z

potrzebami Romy. Jeśli będzie to Zeman będzie to wybór niezależny od nastroju

otoczenia, będzie to znak ciągłości, gdyż pracuje nad myślą piłki wspólną z tą Luisa

Enrique.

Bielsa? 

- Kontaktowaliśmy się z nim. Praktycznie wszystkie odpowiedzi były entuzjastyczne

w kierunku Romy. Nie ma trenerów, którzy nie chcieliby trenować Romy. Są

trenerzy, z którymi nadal rozmawiamy, ale wszystko nabiera kształtu, jednak nie

mogę powiedzieć.

 

Ustawianie wyników?

                               1 / 2



Sabatini: W ciągu 3-4 dni ogłosimy nazwisko trenera

News - ASRoma.pl

- To wstyd dla wszystkich, bardzo poważna sprawa, mamy nadzieję, że wszyscy są

niewinni, jednak tak nie jest. Potrzeba odpowiednich kar.

 

Roma w pucharach?

- Nie wiem, jednak nie będzie to powodem do świętowania, to nie jest drogą, którą

chcemy iść.

 

Zeman bardziej ostrożny w obronie?

- Zależy od graczy jakich posiada, to nie zmienia się w głowie i w filozofii gry.

Montella jest wielkim trenerem i nadal będzie dobrze pracował.

 

Palacio?

- Słowa Preziosiego są zadowalającą odpowiedzią.
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